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se problem izlijevanja vodotoka „Vinski potok“

14.10.2024.

Na inicijativu  Mjesnog odbora Stažnjevec  i njenog predsjednika Denisa Šimeka kao i  

predsjednika Gradskog vijeća Grada Ivanca Zdenka Đurasa, a uz potporu vijećnika u 

Gradskom vijeću Grada Ivanca Nikole Sedlara rješava se problem „Vinskog potoka“, 

vodotoka čije je izlijevanje za vrijeme velikih padalina  radilo velike probleme mještanima 

naselja Stažnjevec, odnosno prilikom obilnih proljetnih i jesenskih kiša plavilo im je 

gospodarske objekte i dvorišta.

Tim povodom  dosad izvedene radove obišli su župan Varaždinske županije Anđelko 

Stričak, predsjednik Gradskog vijeća Grada Ivanca Zdenko Đuras, direktor  VGO-a za 

Muru i Gornju Dravu dr.sc. Milan Rezo sa suradnicima,  predsjednik MO Stažnjevec Denis 

Šimek, te članovi Mjesnog odbora.

- Zbog poplavnog događaja koji se dogodio 16. svibnja 2023. godine u mjestu Stažnjevec 

Hrvatske vode su u 2024. godini kroz program usluga preventivne, redovne i izvanredne 

obrane od poplava izvodile radove uređenja Vinskog potoka i pritoke Kralovec sve do ušća



u Bednju. Uređeno je 1110 m Vinskog potoka, 300 metara pritoke Kralovec, uređeni su i 

očišćeni melioracijski kanali u dužini preko 1500 m i stari rukavac rijeke Bednje dužine 250

m, a sve s ciljem zaštite od štetnog djelovanja voda.

Moramo istaknuti da smo u svibnju ove godine na području Stažnjevca imali slične količne 

oborina kao i tijekom poplavnog događaja (svibanj 2023.), ali zbog provedenih radnji na 

uređenju sliva Stažnjevec nije bilo izlijevanja vode iz korita potoka i opasnosti za ljudske 

živote i imovinu.

Isto tako Hrvatske vode su izradile projektnu dokumentaciju uređenja sliva Stažnjevec 

prema kojoj će se radovi nastaviti s ciljem postignuća cjelovitog rješenja smanjenja rizika 

od poplava. Trenutna vrijednost radova iznosi 105.000,00 €, a konačni iznos radova će biti

oko 250 000 € s PDV-om- rekao je direktor Rezo.

Zadovoljstvo dosad izvedenim radovima iskazao je i predsjednik Gradskog vijeća Grada 

Ivanca Zdenko Đuras pohvalivši dosadašnja ulaganja Hrvatskih voda na području Grada 

Ivanca.

- Ovaj obilazak je prilika da direktoru Hrvatskih voda i njegovim suradnicima, ali i županu 

ukažemo na probleme s kojima se još susreću naši građani. Osim radova u Stažnjevcu, 

imamo radove u Ivanečkoj željeznici i Salinovcu, a u planu su i radovi na potoku u Cvjetnoj

ulici u Margečanu, te na potoku u mjestu Seljanec- rekao je Đuras.

Viđenim je bio zadovoljan i župan Anđelko Stričak pohvalivši članove Mjesnog odbora na 

inicijativama i prijedlozima koji idu u korist sigurnosti mještana naselja Stažnjevec.

- Zahvaljujem se vodstvu i uposlenicima Hrvatskih voda na svim dosad izvedenim 

radovima na području naše županije bilo da se radi o komunalnim projektima tj. 

financiranju izgradnje vodovodnih mreža i odvodnje, projektima koje provode za zaštitu od 

voda poput izgradnji nasipa ili čišćenja korita rijeka, potoka i kanala, na očuvanju 

bioraznolikosti odnosno zaštiti voda. Investicije u ovom dijelu Županije imale su upravo za 

cilj sprečavanje poplava na ovome području te očuvanje ekosustava. Ovo je dobar primjer 

suradnje mjesne, lokalne, županijske i državne razine. Suradnja, razgovor, dijalog uvijek 

izrode nešto dobro - rekao je župan Stričak naglasivši pritom  kako se potok kod većih 



oborina izlijevao iz svog korita te je ugrožavao okolne kuće i gospodarstva prisjetivši se 

pritom prošlogodišnjih velikih poplava - rekao je župan Stričak.




